
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25 marzo 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:25

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste 

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Joquera
 

EXCUSA AUSENCIA (*)
Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (PP) (*)
AMPA Ceip Vicente Artero

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 26 DE FEBRERO DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  26 de 
febrero de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El  Sr  Presidente  informa  que  dado  que  se  están  realizando  los  trabajos  de 
limpieza del  Barranco Almela,  se  ha estado personando junto con la  presidenta  de la 
Urbanización  de  la  Joquera  para  la  comprobación  de  las  labores  e  informa  que  los 
servicios de limpieza y desbroce han tenido que entrar en parcelas privadas colindantes al 
Racó de Mercader para ejecutar de una forma eficaz dichos trabajos. 
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3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria se procede a la lectura de las contestaciones recibidas 
de los diferentes Negociados, sobre las peticiones realizadas en la anterior Junta.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La  Sra.  Anunciación  Láinez,  Vocal  del  PSOE,  solicita  que  se  instale  una 
papelera en el Racó del Mercader, concretamente en el lado del guarda rail…

Solicita  que  se  instale  una  farola  al  final  de  la  Calle  Alfondeguilla,  de  la 
urbanización Racó de Mercader. 

En la calle Benafer, del Racó de Mercader, hay una parcela llena de broza, por lo 
que solicita que se limpie.

En  la  calle  Alquerías  del  Niño  Perdido,  solicita  que  se  corten  las  garroferas 
existentes, situadas en la Urbanización Racó de Mercader.

Solicita que se limpie la  tierra que hay en los bordes del camino de Racó de 
Mercader.

Solicita que se limpien y se desinfecten los contenedores de basura del Racó de 
Mercader. 

Solicita que se tape los socavones en el asfalto que se ha hecho en Racó de 
Mercader, junto al número 19.

Solicita que se tape el socavón que se ha hecho en la calle Cortes de Arenoso del 
Racó de Mercader.

Se  reitera  la  petición  de  que  se  instale   las  placas  de  “recogida  de  poda  y 
prohibido tirar basura”.

Reitera la petición de más presencia policial. 

Pregunta  que  cuando  se  va  a  realizar  el  acondicionamiento  de  la  parcela 
comunitaria.

El Sr. Jose Luís Lopez, Concejal de PSOE, quiere agradecer la rapidez en se se 
puso la  valla  en la  puerta de entrada a una vivienda abandonada en la  Avda.  Alcora, 
petición solicitada en la pasada Junta.

Indica que en la parcela que hay entre la estación de tren y el colegio Jaime I,  
concretamente donde está previsto hacer un parking, hay una parcela que ya es propiedad 
municipal, y en dicha parcela hay un inmueble en ruinas. Solicita que se derribe, puesto 
que en el interior hay muchas veces que se ponen indigentes y hay peligro de que las 
paredes se caigan, con lo cual es un riesgo por parte del Ayuntamiento tener el inmueble 
en esas condiciones.

Solicita que se retomen de nuevo las negociaciones con la Generalitat Valenciana 
para hacer una rotonda frente a Montaña Negra, en la CV-151, para dar acceso directo al 
Cementerio Nuevo, de hecho en el nuevo PGOU aparece dicha rotonda. C
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Reitera que se instalen las tres farolas que faltan por poner en el parkin nuevo del 
Camino Viejo de Alcora. Que busquen otra solución si es que el cable está bajo. En el 
proyecto constaban esas farolas, por lo tanto deben instalarse de una forma u otra.

Pregunta si la obra de la plaza de delante de la Parroquia San José Obrero se ha 
recepcionado, puesto que todavía falta por instalar unas jardineras grandes en la acera 
que da al colegio, y las jardineras móviles de la plaza nueva. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, comenta que 
hace más de un año, se personó un Técnico del Ayuntamiento para ver en que estado 
estaba el aire acondicionado de la Asociación. Éste propuso poner uno nuevo, puesto que 
el que había no tenía reparación. Todavía no se ha hecho nada al respecto.

Informa que en la Cuadra Saboner, a la altura de la UE-36, concretamente, en la 
esquina con la calle Canal, falta poner un contenedor de basura. Ahora mismo hay una 
papelera y todos los vecinos depositan las bolsas de basura al lado de la papelera, en el 
suelo.

En relación a la Cuadra de la Salera informa que ya han replantado todos los 
árboles, pero pregunta si finalmente han picado el asfalto para que los nuevos árboles 
puedan crecer y no caigan como ha pasado siempre que han replantado. 

El  Sr.  Pablo  Ibañez,  representante  de  Asociació  Veinal  i  Esportiva  Venta 
Nova,  recuerda que hace un tiempo le dijeron que se había comprado un aparato de 
gimnasia para personas mayores para el parque nuevo y que todavía no se ha puesto. 

Informa que delante del parque nuevo, está el cauce del río Seco y está lleno de 
matorrales hierbas y muchos pinos, solicita que se limpie. Indica también que lo solicitó por 
escrito el 28 de noviembre de 2023, con Registro de Entrada 77564 y el 16 de febrero de 
2024, con Registro de Entrada 12380.

Reitera la petición de que delante del parque, hay un callejón muy oscuro y solicita 
que se instales farolas solares.

Reitera la petición de que se de una solución a la iluminación de las rotondas, es 
un tema que preocupa a los vecinos y que llevan sufriendo hace ya unos años.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La  Joquera, reitera 
que se instale la cámara de vigilancia en la zona donde están los contenedores de basura.

Informa que  desde febrero de 2023 se les informó que iban a instalar un aparato de 
gimnasia para adultos y todavía no lo han puesto. 

Solicita que se repare la sauna de la Piscina Olímpica, concretamente la de vapor, 
ya que desde antes de pandemia dejó de funcionar porque se rompió y todavía sigue sin 
arreglarse.

El Sr. Gerard Corella, vocal de alcaldía, informa que el camino que va desde la 
azulejera TAU II, concretamente el camino Pla del Moro, está lleno de socavones, solicita 
que se adecente el mismo.

En la Avda. Alcora, hay un paso sobre elevado, antes de llegar a la oficina bancaria 
de Caixabank, que cuando llueve se forma una gran balsa de agua, se ruega que revisen 
los imbornales por si estuvieran obstruidos. 
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Comenta que los árboles que hay en la Avda. Barcelona, a la altura de la antigua 
estación de tren, en dirección a Barcelona, pasando la bancada del bicicas y carga de 
vehículos eléctricos, estos árboles están muy poblados, eso hace que la iluminación de las 
farolas disminuya, por lo que solicita que se poden más.

Indica que en la Avda. Barcelona, delante del cruce de la calle Río Segre, hay un 
paso elevado que se considera que es muy elevado para los vehículos. Pregunta si hay 
posibilidad de rebajarlo.

Pregunta si se puede dar una solución en la calle Pintor Sorolla con calle Taronger, 
puesto que hay pintado en la calzada un parking para motos, pero que los vehículos siguen 
estacionando igualmente y eso hace que el cruce sea peligroso porque los vehículos que 
circulan por la calle Taronger se tengan que poner en medio del cruce para poder salir.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, solicita que se pode los árboles que hay en la calle Costa Rica n.º 16, calle 
General Marina con calle Venezuela y calle Venezuela con Barranco del Sol. 

Solicita señalización vertical “Atenció Escolar” en la Carretera Borriol junto con la 
calle Madre Teresa de Calcuta y la Avda. Sos Bainat con Carretera Borriol. Ya que hay 
mucho movimiento de niños que se dirigen a los centros escolares desde el Grupo Roser.

Solicita que se pinten las mesas con sillas que hay en la Plaza del Roser. En total 
hay 4 mesas con asiento.

En el Camí Asagador, cerca del nuevo cementerio hay un vertedero incontrolado, 
se ruega algún tipo de actuación al respecto. 

El Centro Marillac está situado detrás del Parque del Roser, por el camino Collet, 
por lo que reitera los rebajes de bordillos en el parque, ya que la gente que reside en 
Marillac salen muchos días con la silla de ruedas para que estén al aire libre. 

Indica  que muchas veces los  contenedores de basura,  en vez de dejarlos  de 
forma que la gente tire la basura desde la acera, los dejan de forma que tienen que bajar a 
la calzada para abrir la tapa y tirar la bolsa, con el peligro que ello conlleva.

Hace  una  petición  de  que  cuando  levantan  los  contenedores  de  basura  para 
vaciarlos al camión, no limpian o barren la acera, ya que muchas veces se quedan restos y 
se van acumulando. Solicita más limpieza en estos casos.

Informa  que  en  el  Río  Seco,  por  la  parte  de  Cardenal  Costa  (detrás  del 
concesionario de coches Ford)  hay  un camino de tierra,  propone que se ponga algún 
obstáculo, puesto que la semana pasada un vehículo siguió recto hasta encontrarse con el 
cauce del rio y no podía dar la vueta.

Solicita la limpieza de los imbornales de la Ctra. Borriol con calle General Marina y 
la Ctra. Borriol con calle Costa Rica.

También solicita la limpieza de los imbornales de la calle Jaime Ribes, junto al 
campo de deportes.

Informa que han puesto un contador general para saber cuanta agua se consume 
en el Grupo Roser. C
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Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas  y  veinticinco  minutos,  extendiéndose  de  ella  la  presente  acta,  que  firman  el 
Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25 de marzo de 2024

Hora inicie/fi: 19:30 / 21:25

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Joquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (PP) (*)
AMPA Ceip Vicente Artero

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 26 DE FEBRER DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 26 de febrer de 
2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que atés que s'estan fent els treballs de neteja del Barranc 
Almela, s'ha estat personant juntament amb la presidenta de la Urbanització de la Joquera 
per a la comprovació de les labors i informa que els servicis de neteja i desbrossament han 
hagut  d'entrar en parcel·les privades confrontants al  Racó de Mercader per a executar 
d'una forma eficaç estos treballs. 
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3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària es procedix a la lectura de les contestacions rebudes 
dels diferents Negociats, sobre les peticions realitzades en l'anterior Junta.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

La  Sra.  Anunciació  Láinez,  Vocal  del  PSOE,  sol·licita  que  s'instal·le  una 
paperera en el Racó del Mercader, concretament en el costat del guarda rail…

Sol·licita que s'instal·le un fanal al final del Carrer Alfondeguilla, de la urbanització 
Racó de Mercader. 

Al carrer Benafer, del Racó de Mercader, hi ha una parcel·la plena de brossa, per 
la qual cosa sol·licita que es netege.

Al carrer les Alqueries, sol·licita que es tallen les garroferes existents, situades a la 
Urbanització Racó de Mercader.

Sol·licita que es netege la  terra que hi  ha en les vores del  camí de Racó de 
Mercader.

Sol·licita que es netegen i  es desinfecten els contenidors de fem del Racó de 
Mercader. 

Sol·licita que es tape les foradades en l'asfalt que s'ha fet en Racó de Mercader, al 
costat del número 19.

Sol·licita que es tape la foradada que s'ha fet al carrer Cortes de Arenoso del 
Racó de Mercader.

Es reitera la petició que s'instal·le les plaques de “recollida de poda i prohibit tirar 
fem”.

Reitera la petició de més presència policial. 

Pregunta que quan es realitzarà el condicionament de la parcel·la comunitària.

El Sr. Jose Luís Lopez, Regidor de PSOE, vol agrair la rapidesa en es es va 
posar  la  tanca  a  la  porta  d'entrada  a  un  habitatge abandonat  en  l'Av.  l'Alcora,  petició 
sol·licitada en la passada Junta.

Indica que en la parcel·la que hi ha entre l'estació de tren i el col·legi Jaume I, 
concretament  on  està  previst  fer  un  pàrquing,  hi  ha  una  parcel·la  que  ja  és  propietat 
municipal, i en esta parcel·la hi ha un immoble en ruïnes. Sol·licita que es derroque, ja que 
a l'interior hi ha moltes vegades que es posen indigents i hi ha perill que les parets caiguen, 
amb la qual cosa és un risc per part de l'Ajuntament tindre l'immoble en eixes condicions.

Sol·licita  que  es  reprenguen  de  nou  les  negociacions  amb  la  Generalitat 
Valenciana per a fer una rotonda enfront de Muntanya Negra, en la CV-151, per a donar 
accés directe al Cementeri Nou, de fet en el nou PGOU apareix esta rotonda.
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Reitera que s'instal·len els tres fanals que falten per posar en el parkin nou del 
Camí Vell de l'Alcora. Que busquen una altra solució si és que el cable està baix. En el  
projecte constaven eixos fanals, per tant han d'instal·lar-se d'una forma o una altra.

Pregunta si  l'obra de la plaça de davant de la Parròquia San José Obrer s'ha 
recepcionat, ja que encara falta per instal·lar unes jardineres grans en la vorera que dona 
al col·legi, i les jardineres mòbils de la plaça nova. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, comenta que fa més 
d'un any, es va personar un Tècnic de l'Ajuntament per a veure en què estat estava l'aire 
condicionat de l'Associació. Este va proposar posar un nou, ja que el que hi havia no tenia 
reparació. Encara no s'ha fet res sobre aquest tema.

Informa que en la Quadra Saboner,  a l'altura de la  UE-36,  concretament,  a la 
cantonada amb el carrer Canal, falta posar un contenidor de fem. Ara mateix hi ha una 
paperera i tots els veïns depositen les bosses de fem al costat de la paperera, en el sòl.

En relació a la Quadra de la Salera informa que ja han replantat tots els arbres,  
però pregunta si finalment han picat l'asfalt perquè els nous arbres puguen créixer i  no 
caiguen com ha passat sempre que han replantat. 

El  Sr.  Pablo Ibañez, representant de Asociació Veinal i  Esportiva Venda Nova, 
recorda que fa un temps li  van dir que s'havia comprat un aparell  de gimnàstica per a 
persones majors per al parc nou i que encara no s'ha posat. 

Informa que davant del parc nou, està el llit del riu Sec i està ple de matolls herbes 
i molts pins, sol·licita que es netege. Indica també que ho va sol·licitar per escrit el 28 de 
novembre de 2023, amb Registre d'Entrada 77564 i el 16 de febrer de 2024, amb Registre 
d'Entrada 12380.

Reitera la petició que davant del parc, hi ha un carreró molt fosc i sol·licita que 
s'instal·les fanals solars.

Reitera la petició que se de una solució a la il·luminació de les rotondes, és un 
tema que preocupa els veïns i que porten patint fa ja uns anys.

La  Sra.  Concepción  Guillamón,  representant  de  l'AV  La  Joquera,  reitera  que 
s'instal·le la càmera de vigilància en la zona on estan els contenidors de fem.

Informa que des de febrer de 2023 se'ls va informar que anaven a instal·lar un 
aparell de gimnàstica per a adults i encara no l'han posat. 

Sol·licita que es repare la sauna de la Piscina Olímpica, concretament la de vapor, 
ja que des d'abans de pandèmia va deixar de funcionar perquè es va trencar i  encara 
seguix sense arreglar-se.

El Sr. Gerard Corella, vocal d'alcaldia, informa que el camí que va des de la 
taulellera TAU II, concretament el camí Pla del Moro, està ple de foradades, sol·licita que 
s'endrece el mateix.

En l'Av. l'Alcora, hi ha un pas sobre elevat, abans d'arribar a l'oficina bancària de 
CaixaBank, que quan plou es forma una gran bassa d'aigua, es prega que revisen els 
embornals per si estigueren obstruïts. C
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Comenta que els arbres que hi ha en l'Av. Barcelona, a l'altura de l'antiga estació 
de tren,  en direcció a Barcelona,  passant  la  bancada del bicicas i  càrrega de vehicles 
elèctrics,  estos  arbres  estan  molt  poblats,  això  fa  que  la  il·luminació  dels  fanals 
disminuïsca, per la qual cosa sol·licita que es poden més.

Indica que en l'Av. Barcelona, davant de l'encreuament del carrer Riu Segre, hi ha 
un pas elevat  que es considera que és molt  elevat per als vehicles.  Pregunta si  hi  ha 
possibilitat de rebaixar-ho.

Pregunta si es pot donar una solució al carrer Pintor Sorolla amb carrer Taronger, 
ja que hi ha pintat en la calçada un pàrquing per a motos, però que els vehicles continuen 
estacionant  igualment i  això fa que l'encreuament siga perillós perquè els vehicles que 
circulen pel carrer Taronger s'hagen de posar enmig de l'encreuament per a poder eixir.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita que es pode els arbres que hi ha al carrer Costa Rica núm. 16, carrer 
General Marina amb carrer Veneçuela i carrer Veneçuela amb Barranco del Sol. 

Sol·licita senyalització vertical “Atenció Escolar” en la Carretera Borriol juntament 
amb el carrer Mare Teresa de Calcuta i l'Av. Sos Bainat amb Carretera Borriol. Ja que hi ha 
molt de moviment de xiquets que es dirigixen als centres escolars des del Grup Roser.

Sol·licita que es pinten les taules amb cadires que hi ha en la Plaça del Roser. En 
total hi ha 4 taules amb seient.

En el Camí Asagador, prop del nou cementeri hi ha un abocador incontrolat, es 
prega algun tipus d'actuació sobre aquest tema. 

El Centre Marillac està situat darrere del Parc del Roser, pel camí Collet, pel que 
reitera els rebaixes de vorades al parc, ja que la gent que residix en Marillac ixen molts 
dies amb la cadira de rodes perquè estiguen a l'aire lliure. 

Indica que moltes vegades els contenidors de fem, en comptes de deixar-los de 
manera que la gent tire el fem des de la vorera, els deixen de manera que han de baixar a 
la calçada per a obrir la tapa i tirar la bossa, amb el perill que això comporta.

Fa una petició que quan alcen els contenidors de fem per a buidar-los al camió, no 
netegen o agranen la vorera, ja que moltes vegades es queden restes i es van acumulant. 
Sol·licita més neteja en estos casos.

Informa  que  en  el  Riu  Sec,  per  la  part  de  Cardenal  Costa  (darrere  del 
concessionari de cotxes Ford) hi ha un camí de terra, proposa que es pose algun obstacle, 
ja que la setmana passada un vehicle va seguir recte fins a trobar-se amb el llit del va riure 
i no podia donar la volta.

Sol·licita la neteja dels embornals de la Ctra. Borriol amb carrer General Marí i la 
Ctra. Borriol amb carrer Costa Rica.

També sol·licita  la  neteja dels  embornals  del  carrer  Jaime Ribes,  al  costat  del 
camp d'esports.
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Informa  que  han  posat  un  comptador  general  per  a  saber  quanta  aigua  es 
consumix en el Grup Roser.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les vint-i-una 
hores i vint-i-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la 
Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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